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EDITION FOR PARKETT FRANCIS ALYS

GHETTO COLLECTOR, 2003
Tin, magnets, plastic string, rubber wheels, 25 design variations, ca. 6 V2 x 9 x 5".

Edition of 99, signed and numbered.

Blech, Magnete, Plastikschnur, Gummiräder, 25 Design-Variationen, ca. 16,5 x 23 x 12,5 cm.

Auflage: 99, signiert und nummeriert.



THE COLLECTOR (Mexico City, 1991-1992)
is a toy on rubber wheels made of tin and stuffed with magnets: "For an indeterminate period of time,

the magnetized collector takes a daily walk through the streets and gradually builds up a coat made of

any metallic residue lying in its path." This urban toy was conceived in 1991 to be mass commercialized,

invading the streets of Latin American metropolises. For Parkett, Francis Alys revisited the original

concept by producing a limited edition. It is 30 percent smaller than the original.

ist ein mit Magneten gefülltes Blechspielzeug auf Gummirädern: «Für unbestimmte Zeit wird der

magnetische Sammler täglich durch die Strassen spazieren geführt und legt sich dabei allmählich einen

Mantel aus Metallabfällen zu.» Die Idee zu dem Urbanen Spielzeug hatte Alys 1991, es sollte in

Massenproduktion gehen und die Strassen der lateinamerikanischen Metropolen erobern. Für Parkett hat der

Künstler die Idee wieder aufgegriffen und eine limitierte Edition geschaffen. Diese Version ist 30 Prozent

kleiner als das Original.


	Francis Alÿs : edition for Parkett

